

Amazing 韩国
KOREA 韩国

8D6N 韩冬雪乐游~釜山 / 首尔+乐天世界 KOREA WINTER SNOW FUN~ BUSAN / SEOUL + LOTTE WORLD

Singapore ✈ Busan Tour Code: JKBS-5

 **Golden**
Destinations



Korea
韩国



Haeundae Sky Capsule
海云台天空胶囊列车



Lotte World Adventure
乐天世界主题乐园



COEX Starfield Library
COEX Mall 星空图书馆



Ski Experience
滑雪体验

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Gamcheon Culture Village
甘川文化村



Yonggungsa Temple
海东龙宫寺



Shinsegae Spa Land Experience
新世界Spa Land 汗蒸幕体验

*Picture shown is for illustration purpose only
*图片仅供参考



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN (MOB)

- ✓ Overnight on board

D2 BUSAN (-/L/-)

- ✓ Songdo-Cable Car (One-way included)
- ✓ Gamcheon Culture Village
- ✓ Jagalchi Market
- ✓ BIFF Square
- ✓ Gukje Market

D3 BUSAN (B/L/D)

- ✓ Huinnyeoul Culture Village
- ✓ Yonggungsa Temple
- ✓ Haeundae Coastal Capsule (One-Way, 4-Person Cabin)
(Subject to change to the Haeundae Beach Train during peak seasons)
- ✓ Shinsegae Spa Land Experience
- ✓ Shinsegae Department Store
(World's Largest Department Store)

D4 BUSAN 🚄 SEOUL 🚗 CHUNCHEON 🚠 SKI RESORT (B/L/D)

- ✓ Experience the KTX High-Speed Train
(Busan → Seoul)
- ✓ Strawberry Picking Experience
- ✓ Chuncheon Happy Farm
(Swiss-style Village & Animal Feeding Experience)
- ✓ Overnight at Ski Resort

D5 SKI RESORT 🚠 SEOUL (B/-/D)

- ✓ Ski Experience
(Ski equipment & ski wear rental at own expense)
*Ski equipment & ski wear rental approximately KRW 80,000 per person (excluding goggles and gloves).
- ✓ Yeosu Premium Outlet

D6 SEOUL (B/-/D)

- ✓ COEX Starfield Library (Photo stop)
- ✓ Lotte World Adventure (Admission Ticket Included)

D7 SEOUL (B/L/-)

- ✓ Gyeongbokgung Palace
(Closed on Tuesdays, Changdeokgung Palace will be visited instead)
- ✓ Namsangol Hanok Village
- ✓ Ginseng Specialty Store
- ✓ Cosmetic Duty-Free Shop
- ✓ Liver Health Supplement Shop
- ✓ Gwangjang Market
- ✓ Myeongdong Shopping Street

D8 SEOUL 🚗 INCHEON 🚠 ✈️ ARRIVAL (B/MOB)

- ✓ Hongdae Shopping Street

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Gamcheon Culture Village** - Known for its colourful hillside houses, vibrant murals and unique art installations, Gamcheon Culture Village is often referred to as the "Machu Picchu of Korea". It is one of Busan's most iconic cultural attractions.
- ◆ **Jagalchi Market** - Korea's largest seafood market, offering a wide variety of fresh seafood and local delicacies. Visitors can experience the lively market atmosphere while tasting specialties such as live octopus, king crab and sea urchin.
- ◆ **Huinnyeoul Culture Village** - Originally a refugee village during the Korean War, this picturesque seaside village features whitewashed houses, colourful murals and charming cafés overlooking the ocean. It is often called the "Santorini of Busan".
- ◆ **Haedong Yonggungsa Temple** - One of the few seaside temples in Korea, built in 1376. Perched on a dramatic coastal cliff, the temple offers breathtaking ocean views and is one of Busan's most famous landmarks.

GANGWON PROVINCE

- ◆ **Chuncheon Happy Farm** - A scenic eco-farm in Chuncheon featuring Swiss-inspired landscapes, wide open meadows and friendly farm animals. Visitors can enjoy close interactions with alpacas, sheep and other animals while experiencing the relaxing countryside atmosphere.

SEOUL

- ◆ **COEX Starfield Library** - Located inside COEX Mall, this open-concept library is famous for its spectacular 13-metre-high bookshelves. Its modern architectural design makes it one of Seoul's most popular Instagram-worthy attractions.
- ◆ **Lotte World Adventure** - One of Korea's largest indoor and outdoor theme parks, featuring exciting rides, colourful parades and a fairy-tale castle. It is a favourite destination for families, couples and visitors of all ages.
- ◆ **Gyeongbokgung Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung is the largest and most magnificent royal palace of the Joseon Dynasty. It is one of Korea's most important historical landmarks, showcasing traditional Korean architecture and royal heritage.
- ◆ **Gwangjang Market** - One of Seoul's oldest traditional markets, renowned for its authentic Korean street food such as mung bean pancakes, Mayak Gimbap and Korean beef tartare. It is also a great place to experience local food culture.



SHOPPING STOP



✓ Ginseng Specialty Store

✓ Cosmetics Duty-Free Shop

✓ Liver Health Supplement Shop



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Busan Pork Rice Soup
- ★ Korean Grilled Fish Set
- ★ Korean BBQ Buffet
- ★ Chuncheon Dakgalbi
- ★ Korean Set Meal
- ★ Seafood & Abalone Hot Pot
- ★ Michelin-Recommended Ginseng Chicken Soup
- ★ Michelin-Recommended Braised Pork Trotters



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Busan GNB Hotel / Arban City Hotel or Similar Class
- ✓ Elysian Ski Resort / Welli Hilli Ski Resort or Similar Class
- ✓ Seoul Marina Bay Hotel / Bernouli Seoul Hotel or Similar Class

x2 Nights

x1 Night

x3 Nights

NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Chuncheon Happy Farm
春川快乐牧场



Gyeongbokgung Palace
景福宫



Gwangjang Market
广藏市场



精简行程

第一天 启程 ✈️ 釜山 (机上用餐)

- ☑ 夜宿机上

第二天 釜山 (-/午/-)

- ☑ 松岛海上缆车 (含单程)
- ☑ 甘川文化村
- ☑ 札嘎其海鲜市场
- ☑ BIFF广场
- ☑ 国际市场

第三天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云天天空胶囊列车 (单程, 四人一舱)
*如遇旺季等待时长, 将更改搭海岸列车
- ☑ 新世界Spa Land汗蒸幕体验
- ☑ 新世界百货 (世界最大百货商场)

第四天 釜山 🚗 首尔 🚗 春川 🚗 滑雪度假村 (早/午/晚)

- ☑ 乘搭 KTX 高速列车 (釜山 → 首尔)
- ☑ 草莓采摘体验
- ☑ 春川快乐牧场 (小瑞士风情 + 喂养小动物体验)
- ☑ 入住滑雪度假村

第五天 滑雪度假村 🚗 首尔 (早/午/晚)

- ☑ 滑雪体验 (雪具及雪服租借自费)
*雪具+雪服租借约KRW 80,000/人 (不含护目镜及手套)
- ☑ 驪州名牌折扣购物中心

第六天 首尔 (早/午/晚)

- ☑ COEX Mall 星空图书馆 (拍照打卡)
- ☑ 乐天世界主题乐园 (含自由券)

第七天 首尔 (早/午/-)

- ☑ 景福宫 (每周二休馆, 改参观昌德宫)
- ☑ 南山韩屋村
- ☑ 人参专卖店
- ☑ 彩妆免税店
- ☑ 保肝灵专卖店
- ☑ 广藏市场
- ☑ 明洞商圈

第八天 首尔 🚗 仁川 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 弘大商圈

观光景点:

釜山

- ◆ **甘川文化村** - 以五彩缤纷的阶梯式房屋、艺术壁画及特色装置闻名, 被誉为「韩国马丘比丘」。这里充满浓厚艺术气息, 也是 CNN 推荐的亚洲必访文化景点之一。
- ◆ **札嘎其海鲜市场** - 韩国规模最大的海鲜市场, 汇集各种新鲜海产及地道海鲜美食。游客可感受热闹的市场氛围, 并品尝生章鱼、帝王蟹、海胆等韩国特色海鲜。
- ◆ **白浅滩文化村** - 原为韩战时期的避难村, 依山傍海而建, 白墙蓝顶与蔚蓝海岸相映成趣。现已发展成充满文创、壁画及海景咖啡馆的人气景点, 被誉为釜山版「圣托里尼」。
- ◆ **海东龙宫寺** - 韩国少数依山傍海而建的千年古刹, 建于1376年。寺庙坐落于海岸悬崖之上, 可同时欣赏壮丽寺院建筑与无敌海景, 是釜山最具代表性的地标之一。

江原道

- ◆ **春川快乐牧场** - 位于江原道春川的生态牧场, 以小瑞士风情、辽阔草原及可爱动物互动体验闻名, 是亲子及家庭游客喜爱的疗愈景点。

首尔

- ◆ **COEX MALL 星空图书馆** - 位于COEX MALL 内的开放式图书馆, 以高达13公尺的巨型书墙闻名, 结合现代建筑设计与阅读空间, 是首尔最具人气的网红打卡景点之一。
- ◆ **乐天世界主题乐园** - 韩国规模最大的室内外主题乐园之一, 拥有丰富游乐设施、精彩巡游表演及梦幻城堡, 是亲子及家庭游客必访的人气景点。
- ◆ **景福宫** - 朝鲜王朝规模最大、历史最悠久的皇宫, 建于1395年, 是韩国最具代表性的历史文化地标, 也是体验韩国传统建筑与宫廷文化的必访景点。
- ◆ **广藏市场** - 首尔历史最悠久的传统市场之一, 以丰富的韩国地道小吃闻名, 如绿豆煎饼、麻药紫菜包饭及生拌牛肉, 同时也是体验当地饮食文化的热门景点。

★ ★ ★ ★ ★ 购物店 ★ ★ ★ ★ ★

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 彩妆免税店
- ✓ 保肝灵专卖店

★ ★ ★ ★ ★



✓ 6早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 釜山猪肉汤饭
- ★ 春川炒鸡料理
- ★ 米其林推介人参鸡汤
- ★ 韩式烤鱼料理
- ★ 韩式风味料理
- ★ 米其林推介五香猪蹄料理
- ★ 韩式烤肉吃到饱
- ★ 海鲜鲍鱼火锅



★ ★ ★ ★ ★

酒店住宿 (6晚)

- ✓ 釜山GNB酒店/阿尔班市酒店或同级 x2 晚
- ✓ 伊利西恩江村滑雪度假村/维利希利度假村滑雪场或同级 x1 晚
- ✓ 首尔海湾酒店/伯努伊酒店同级 x3 晚

全程无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREA WON-KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通用 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.30 1000 韩币= 马币 3.30 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round Pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 *Subject to change* *可随时更改*
气候 Weather 	☐ Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C ☐ Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C ☐ Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C ☐ Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 B-738 *Subject to change* *可随时更改*		

Departure Date:

出发日期:

Flight:

航班行程:

Tour Fare:

团费:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Tipping:

小费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Visa:

签证:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL:

总数:

GD Partner: